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Abstract (en)
[origin: CA2928353A1] The side wear protection according to the invention and for the roller of a roller press consists of several side wear protection
element surrounding the roller edge. According to the invention the side wear protection elements have a base body consisting of an elastic, ductile
material. Furthermore, the base body has a threaded bolt on the side of the base body directed toward the roller axis. Hard bodies are preferably
fastened on the cover side and on the front side of the base body. The hard bodies are preferably manufactured from hard metal or from a very
firm iron alloy (IFW), for example FeCrMoVC. The volume of the required hard metal can be advantageously significantly reduced by the invention,
which is equivalent to a distinct lowering of the expenses. Fitting problems during the incorporation of the hard bodies such as in the prior art
are not to be feared. Also, the dismounting of the side wear protection is possible without problems by loosening the screw connection and the
previously necessary, expensive heating of the adhesive connection can be eliminated. The holding function of the side wear protection elements is
advantageously ensured by the base body consisting of elastic material, which considerably reduces the danger of breakage.

Abstract (de)
Der erfindungsgemäße Seitenverschleißschutz für die Rolle einer Rollenpresse besteht aus mehreren Seitenverschleißschutzelementen, die die
Rollenkante umschließen. Die Seitenverschleißschutzelemente haben erfindungsgemäß einen Grundkörper aus einem elastischen zähen Material.
Weiterhin hat der Grundkörper einen Gewindebolzen auf der zur Rollenachse gerichteten Seite des Grundkörpers. Bevorzugt sind auf der Deckseite
und der Stirnseite des Grundkörpers Hartkörper befestigt. Die Hartkörper sind bevorzugt aus Hartmetall oder einer hochfeste Eisenlegierung
(IFW), zum Beispiel FeCrMoVC gefertigt. Vorteilhaft kann mittels der Erfindung das Volumen des benötigten Hartmetalls erheblich reduziert
werden, was einer deutlichen Kosteneinsparung gleich kommt. Passungsprobleme beim Einbau der Hartkörper, wie beim Stand der Technik sind
nicht zu befürchten. Auch ist der Ausbau des Seitenverschleißschutzes problemlos durch Lösen der Schraubverbindung möglich, das vormals
notwendige aufwendige Erwärmen der Klebverbindung kann entfallen. Vorteilhaft wird die Haltefunktion der Seitenverschleißschutzelemente durch
den Grundkörper aus elastischem Material gewährleistet, was die Bruchgefahr erheblich reduziert.
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